
Перша	загальноміська	науково-практична	конференція	«Вектор	самоврядування»

Рекомендації	учасників	секції

«АНАЛІЗ	ЕФЕКТИВНОСТІ	СИСТЕМИ	МІСЦЕВОГО	САМОВРЯДУВАННЯ	МІСТА	ТА
ШЛЯХИ	ЇЇ	УДОСКОНАЛЕННЯ»

Керівник	секції:	Г.	Парфьонова	-голова	правління	Херсонської	міської	громадської
організації	«Розвиток»

Учасники	 секції,	 розглянувши	 Проект	 резолюції	 з	 питання	 «Аналіз	 ефективності	 системи
місцевого	 самоврядування	 міста	 та	 шляхи	 її	 удосконалення»,	 підтримали	 запропоновану
модель	 системи	 моніторингу,	 оцінки	 та	 солідарної	 відповідальності	 органів	 місцевого
самоврядування	за	результати	дій	і	визнали	необхідним	впровадження	цієї	системи	в	систему
місцевого	самоврядування	міста	для	чого	вирішили:

-	 рекомендувати	 управлінню	 громадських	 зв'язків	 Херсонської	 міської	 радипідготувати
пропозиції	 стосовно	 ресурсного	 та	 фінансового	 забезпечення	 робіт	 щодо	 доопрацювання
моніторингової	системи	і	проектів	нормативно	-	правових	документів	територіальної	громади
та	надати	їх	міській	раді	для	затвердження;

-	 запропонувати	 Херсонській	 міській	 раді	 розглянути	 проекти	 вищезазначених	доповнень	 і
змін	 до	 нормативно-правових	 документів	 територіальної	 громади	 у	визначений
законодавством	термін.

-	рекомендувати	міському	 голові	 видавати	розпорядження	за	рішеннями	та	рекомендаціями
Конференції.

-	 доручити	 Громадській	 раді	 при	 міському	 голові	 представляти	 інтереси	 (діяти	 від	імені)
Конференції	у	період	між	її	засіданнями.

-	доручити	управлінню	громадських	зв'язків	Херсонської	міської	ради	розробити	та	надати	на
розгляд	 міської	 ради	 пропозиції	 щодо	 ресурсного	 та	 фінансового	забезпечення	 діяльності
Громадської	ради	при	міському	голові	та	проведення	другої	Конференції	у	грудні	2008	року.

Учасники	 секції	 підтвердили	 необхідність	 щорічного	 проведення	 до	 Дня	 місцевого
самоврядування	 науково-практичної	 конференції	 «Вектор	 самоврядування»	 з	 метою
вироблення	 консолідованої	 оцінки	 владою	 і	 громадою	 ефективності	 системи	 місцевого
самоврядування	 міста	 та	 визначення	 шляхів	 розвитку	 громади,	 міста	 і	 місцевого
самоврядування	в	місті	для	чого	вирішили:

-	рекомендувати	міському	 голові	 видавати	розпорядження	за	рішеннями	та	рекомендаціями
Конференції.

-	 доручити	 Громадській	 раді	 при	 міському	 голові	 представляти	 інтереси	 (діяти	 від	імені)
Конференції	у	період	між	її	засіданнями.

-	доручити	управлінню	громадських	зв'язків	Херсонської	міської	ради	розробити	та	надати	на
розгляд	 міської	 ради	 пропозиції	 щодо	 ресурсного	 та	 фінансового	забезпечення	 діяльності
Громадської	ради	при	міському	голові	та	проведення	другої	Конференції	у	грудні	2008	року.

Були,	 також,	 підтримані	 пропозиції	 щодо	 залучення	 потенціалу	 громадських	 організацій	 та



міської	 науки	 до	 вивчення	 науково-теоретичних	 питань	 щодо	 удосконалення	 місцевого
самоврядування

Запропоновані	 пропозиції	 увійшли	 до	 кінцевої	 редакції	 резолюції	 Конференції	 і	 були
підтримані	учасниками	Конференції.


